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RNDr. Pavel Pavlík, hejtman Libereckého kraje, se dnes dopoledne sešel na ministerstvu
zdravotnictví s náměstkem ministra zdravotnictví MUDr. Antonínem Malinou. Společné
jednání se týkalo dostavby bývalého Diagnosticko-terapeutického centra, které se nachází
mezi Libercem a Jabloncem nad Nisou. "Diagnosticko-terapeutické centrum Nemocnice
Liberec pro zajišťování zdravotní péče nepotřebuje. I z těchto důvodů se už delší dobu zasazuji
o transformaci stavby na středisko Integrovaného záchranného systému, kde by vedle jiných
institucí sídlilo například Krajské ředitelství Policie ČR, Krajský hasičský záchranný sbor či
Územní středisko záchranné služby. Zatím, bohužel, není cesta, jak sehnat garanta dostavby.
Tím by mělo podle mého názoru být ministerstvo vnitra, zejména pak Policie ČR. Kraj, který má
pod svou správu v příštím roce převzít Nemocnici Liberec a přeměnit ji na Krajskou nemocnici,
rozhodně nemá zájem převzít toto zdravotnické zařízení s rozestavěnou stavbou. I z těchto
důvodů hodláme podporovat všechny aktivity, které by vedly k transformaci stavby na
středisko IZS. V současné situaci, v jaké se nyní lidská společnost nachází, je stále citelněji
vidět, jak důležité je, aby výše zmiňované složky byly propojené, což by jejich soustředění do
jednoho objektu zaručovalo," vysvětluje RNDr. Pavel Pavlík.


